
Referat af skolebestyrelsesmøde 

Torsdag d. 10. marts 2022 kl. 17.00-19.30. 

Fællessalen 

 

Mødedeltagere:  

Forældrerepræsentanter: Karen Ethelberg Ejerskov, Mustafa Diken, Heidi Buch, René Simonsen Slabiak, Kristopher Skøtt Larsen og 

Tanja Grube Madsen  

 

Suppleanter:  

 

Gæst:  

 

Medarbejdere: John Francis Corrigan (JC) og Mette S. Gertz (MS) 

Skoleleder: Jennie Thomsen (JT) 

 

Elevrådsrepræsentanter:  

 

 

Afbud: Jena Nielsen, Thomas Flindt Haarh (TF), Lærke Nielsine Toftgaard Pedersen, Malou-Naya Skovgaard Vinther Bækhave 

 

Mødeleder/ ordstyrer: Karen Ethelberg Ejerskov 

 

Referent: Jennie Thomsen  

 

Næste møde: 20. april kl. 17-19.30.  



 

 

   

   
Emne   

Formål med punktet   

   

Proces  

kl. 17.00-17.05 

   

   

Pkt. 1. 

Godkendelse af referat   

Godkende og underskrive 

referatet fra mødet i 

februar 

 

Referat af SB-mødet i februar blev godkendt og 

underskrevet. 

 

 

kl. 17.05-17.20 Pkt. 2. 

Nyt fra elevrådet 

 

Orientering og drøftelse  Nyt fra elevrådet 

 

Da begge elevrødder var fraværende, gav JT en kort status 

fra elevrådet.  

 

6. kl. huset  

Er taget godt i brug. Børnene er glade for at bruge huset i 

frikvartererne. Elevrådet har lavet gode retningslinjer ift. 

brug af huset. 

 

Elevforum 

Lærke og Wiktor deltog i elevforumsmødet. Her hørte de 

om, hvad en kommune er og hvordan man får indflydelse. 

Der var efterfølgende spørgerunde ved borgmester Bo 

Hansen. 

Elevforum skulle ligeledes drøfte en fiktiv sag, hvor de 

skulle komme med argumenter for/imod etablering af 

legeplads på torvet. 

 

 



Kl. 17.20-17.45 Pkt. 3. 

Evaluering af årsmødet 

 

Evaluering 

 

Evaluering af  årsmødet. 

Kort evaluering af årsmødet d. 2. februar 2022 

- Herunder Mad- og måltidspolitikken. 

 

Ca. 10 forældre inkl. skolebestyrelsen deltog på 

skolebestyrelsens årsmøde. 

 

Drøftelse af hvordan vi kan få flere forældre til at deltage på 

årsmødet. Forslag til at vi næste år booker en 

foredragsholder til årsmødet. Årsmødet er forældrenes 

møde, hvor alle har mulighed for at høre om SBs arbejde 

og samtidig stille spm. til SB. Det er forældrenes mulighed 

for at få en direkte dialog med SB.  
 

Drøftelse af Mad- og måltidspolitikken og hvordan vi får 

forældrene til at efterleve politikken. JT informerer om Mad- 

og måltidspolitikken i næste virtuelle nyhedsbrev.  

 

 

kl. 17.45-17.55 Pkt. 4.  

Påbegyndelse af nyt 

princip 

 

Drøftelse og beslutning Påbegyndelse af nyt princip 

Påbegyndelse af nyt princip for undervisnings organisering, 

herunder timetal, skoledagens længde, holddannelse. 

 

Inspiration til princip findes på Skole og forældres 

hjemmeside eller på følgende link: 

https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/inspirationsprincip-

undervisningens-organisering#Form%C3%A5l 

 

 

 

https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/inspirationsprincip-undervisningens-organisering#Form%C3%A5l
https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/inspirationsprincip-undervisningens-organisering#Form%C3%A5l


JT laver udkast princip for undervisnings organisering. De 

områder, som der ikke er udarbejdet princip for, bliver 

skrevet ind i det nye princip.  

 

Kl. 17.55-18.25 Pkt. 5. 

Tilsyn 

Drøftelse og beslutning Tilsyn med princip  

Tilsyn med Princip for skemalægning. 

- Hvordan skal vi føre tilsyn? 

 

JT redegjorde for de områder i det tidligere princip, som 

ikke længere er gældende.  

Der blev påbegyndt tilsyn med princip for skemalægning. 

Fortsættes på næste SB-møde. 

F.eks. blev der spurgt ind til om punkter ” Skoledagen 

planlægges under hensyntagen til elevernes behov for 

pauser og tid til at spise.” I forbindelse med deltager i 

Muleposeprojektet, havde skolen en forsker på besøg. På 

to møder blev spise-situationen drøftet og hvert team 

gjorde sig pædagogiske overvejelser omkring, hvordan 

spisesituationen skal foregå. Det er vigtigt, at spisepausen 

foregår på sammen måde, uanset hvilken lærere, pædagog 

eller vikar der er i klassen. Hver klasse har taget en 

pædagogisk beslutning omkring, hvordan spisesituationen 

skal foregå. Disse beslutninger er nedskrevet og hænger i 

hver klasse. Ifm. dette har ledelsen udmeldt, at der ikke må 

ses tegnefilm eller lignende i spisesituationerne. 

 

I år har børnene 15 min til at spise madpakker i. Hvis 

spisetiden skal forlængende, så skal de andre pause 

 



forkortes, da vi ellers ikke kan overholde gældende 

lovgivning ift. undervisningstid. 

 

Ligeledes blev der spurgt ind til antallet af parallelagte timer 

på de enkelte årgange. Der er i år flere parallellagte timer 

end tidligere. De fleste dansk, matematik og idrætstimer er 

parallellagt. 

 

Det nye princip blev tilrettet. Godkendes på næste SB-

møde i april. 

 

 

Kl. 18.25-18.45 Pkt. 6. 

Forældrehenvendelse 

Drøftelse  Forældrehenvendelse 

Skal der udarbejdes et princip for børn med skolevægring 

eller langvarig sygdom? 

 

Karen har fået en forældrehenvendelse ift. om der skal 

udarbejdes et princip for skoleværing eller langvarigt 

sygdom.  

JT fortæller, at der som udgangspunkt ikke kan laves et 

princip for dette, da der laves individuelle aftaler, hver gang 

et barns fravær bliver bekymrende højt. Skolen har 

retningslinjer ift. hvordan vi håndterer bekymrende fravær. 

Vi kan både sætte tiltag i gang internt på skolen, ligesom 

PPR kan inddrages. Hvis PPR skal inddrages kræver det 

dog, at barnet vendes på et tværfagligt møde, hvor skole, 

PPR, socialrådgiver og familiebehandler deltager. PPR er 

 



ikke ansat af skolen, så vi har ikke beslutningskompetence 

ift.om PPR går ind i sagen eller ej.  

Punktet drøftes videre på næste SB-møde. 

 

Kl. 18.45-19.00 

 

Pkt. 7.  

Skolebestyrelsesvalg 

Orientering og drøftelse Valg til SB 

Status samt den videre proces. 

 

Der er valg til skolebestyrelsen d. 30. marts. Forældrene 

kan opstille til skolebestyrelsesvalget på selve valgdagen. 

Forældrene har mulighed for at komme på valglisten i 

perioden 30/3-13/4. På valgaftenen aftales der, hvis der er 

flere forældre som stiller op til valget, hvem der skal sidde i 

skolebestyrelsen og hvem der er suppleanter. Kommer der 

i den efterfølgende periode flere kandidater til, laves der 

kampvalg. 

 

 

Kl. 19.00-19.15 Pkt. 8. 

Nyt fra personalet 

 

Orientering og drøftelse Medarbejderne giver en status på aktuelle emner. 

 

John 

Nye vikarer og nye medarbejdere på skolen. Børnene virker 

glade for de nye voksne, som der er kommet på skolen.  

 

FSFO 

Mads og Majbrit skal i FSFO pr. 1. april. Det giver 

omrokeringer i SFO´en og kan have en påvirkning på de 

aktiviteter, som tilbydes i SFOén. Justine er ansat i SFO i 

 



stedet for Mads og Majbrit. PL inviteres med til næste SB-

møde, hvor vi drøfter SFO/FSFO-bemandingen fra 1. april.  

 

Vi holder personalejulefrokost sidste i marts. Alle glæder 

sig til igen at kunne samles til et socialt arrangement.  

 

Talentshow for indskolingen  

John og nogle 5. kl. piger er ved at arrangere talentshow på 

skolen. Der er lavet plancher og alle børn i indskolingen har 

mulighed for at tilmelde sig. Der kåres ingen vindere, men 

alle børn får et diplom for deres mod til at stille op til 

talentshowet. 

5. kl. piger er dommere. De må kun give positiv feedback.  

 

 

 

Mette 

Vi er tilbage til ”normal hverdag”. Vi skal finde ud af, 

hvordan vi kører en normal skoledag igen. Det er ved at 

være længe siden vi sidste har haft en normal hverdag. 

 

Skolefest d. 5. maj. 4. kl. skal lave teater. Det glæder de sig 

til. Vi skal til at planlægge emneuge og skolefesten i uge 

18. Det er et par år siden at vi sidst har haft skolefest, så vi 

glæder os til igen at holde fest på skolen. 

 

Vi har flere elever som har smartwatch. På nogle områder 

kan et smartwatch det samme som en mobiltelefon. Der er 



et ønske om at denne udfordring drøftes i SB. Skal 

smartwatch f.eks. indskrives i skolens princip for 

elektroniske enheder?  

 

 

Kl. 19.15-19.25 Pkt. 9. 

Nyt fra ledelsen 

 

Orientering og drøftelse Ledelsen giver en status på aktuelle emner. 

 

Antimobbestrategi – racisme 

JT har ønske om at der skrives et ”racismeafsnit” ind i 

antimobbestrategien. JT laver udkast til dette. 

Antimobbestrategien drøftes efter planen på SB-mødet i 

august.  

 

Sikker skolevej, herunder skolepatrulje 

JT har på vegne at SB indsendt skrivelse vedr. farlig 

skolevej ind til Teknik- og miljøudvalget. Udvalget vil kigge 

på sagen i nærmeste fremtid. De er dog allerede nu givet 

penge til, at der kan etableres en ny indgang til 

cykelskurene ved fællesskabsstien/kirkestien. Der bliver 

lavet et hul i hegnet, så cyklisterne ikke skal helt hen til 

vejchikanerne, før de kan køre ind på skolens område. 

Dette bliver etableret snarest. 

 

Trafik-politik 

JT har udarbejder forslag til trafikpolitik. Det er lovpligtigt at 

skolen har en trafikpolitik. Denne drøftes på næste SB-

møde. 

 

 



Lærerstillinger 

To lærere er stoppet på skolen før jul. Pt er der ansat to 

lærer i tidsbegrænsede stillinger i disse ansættelser. Skolen 

har derfor slået to lærerstillinger op til besættelse pr. 1/8-

22. 

kl. 19.25 - 19.30   Pkt. 10.  

Evt.    

   

   Næste SB-møde 

 

Forslag til punkter til næste SB-møde 

Mangfoldige læringsmiljøer og børnesyn. 

Princip for elektroniske enheder. 

Trafikpolitk 

PL inviteres med til næste møde. Status FSF, SFO og 

rotationsprincip for pædagogerne.  

 

 

 

 

 

Skolebestyrelsesmøder 2021-2022 

23. august kl. 17-19.30 

14. september kl. 17-19.30 

13. oktober kl. 17-19.30 

8. november kl. 17-19.30 

13. december kl. 17-20.00 

11. januar kl. 17-19.30 

8. februar kl. 17-19.30 

10. marts kl. 17-19.30 

20. april kl. 17-19.30 

9. maj kl. 17-19.30 



14. juni kl. 17-20.00 

 

 

Dialogmøde 

23. november kl. 17.30 – 19.30 på Tved Skole 

23. marts kl. 17-19 på Byhaveskolen 

8. juni kl. 17-19 på Vestermarksskolen 

 

 

Samrådsmøde med Børne- og Ungeudvalget 

23. november kl. 19.45 – 20.45. 

Afholdes på Tved Skole 


